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《概念物理》

内容概要

《概念物理习题集(第10版)(影印版)》主要内容：These practice pages supplement Conceptual Physics,
Tenth Edition. Their purpose is as the name implies-practice-not testing. You'll find it is easier to learn physics by
doing it-by practicing. AFTER you've worked through a page, check your responses with the reduced pages with
answers beginning on page 131.
Pages 193 to 290 show answers to the odd-numbered exercises and solutions to the problems in the textbook.
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《概念物理》

书籍目录

Chapter 1 About SciencePART ON MECHANICSChapter 2 Newton's First law of Motion-InertiaChapter 3
Linear MotionChapter 4 Newton's Second Law of MotionChapter 5 Newton's Third Law of MotionAppendix D
More About VectorsChapter 7 EnergyChapter 8 Rotational MotionChapter 9 GravityChapter 10 Projectile and
Satellite MotionMachanics OverviewChapters 1 to 10PART TWO PROPERITES OF MATTERChapter 11 The
Atomic Nature of MatterChapter 12 SolidsChapter 13 LiquidsChapter 14 Gases and PlasmasPART THREE
HEATChapter 15 Temperature, Heat, & ExpansionChapter 16 Heat TransferChapter 17 Change of PhaseChapter
18 ThermodynaicsChapter 19 Vibrations and WavesPART FOUR SOUNDChapter 20 SoundPART SIX
LIGHTPART ATOMIC AND MUCLEAR PHYSICSPART EIGHT RELATIVITY
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《概念物理》

编辑推荐

《概念物理习题集(第10版)(影印版)》由清华大学出版社出版。
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《概念物理》

精彩短评

1、过了好多天才收到货，在快递公司放了三天才拿过来，拿过来一看锋面特别脏还有点破，书角也
折了，不过好在是送货上门，要不然肯定没有人买的
2、书还是不错的 送货很快！
3、这本书图画超级多，生动有趣。选题从不会把人带进死胡同，而是让人感觉轻松愉快。学习是件
快乐的事情，真本书很好的支持了这一观点！
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